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VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN RACKETSPORTVERENIGING 
DE SLUIPERS, 20 FEBRUARI 2023 TE REEUWIJK IN HET RACKETCAFE.  
  
Aanwezige leden (41):  
Eline van Aken, Jan Duits, Janneke Sluiter, Marc Brinkkemper, Martine Kok, Gijs Merkx, Ad 
Schiebroek, Floor van der Ven, Minoux Verschoor, Johan Revet, Rob Melkert, Jan Koole, 
Ruud ‘t Hoen, Jan van Houten, Annemieke Rozendal, Bram Verheul, Andre de Boevé, Wouter 
de Jong, Cornel Klok, Eva Anders, Jan de Jong, Joep Schuttelaar, Iep Schuttelaar, Leen 
Ravestein, Yvon Kromwijk, Lenny de Jong, Cor Olivier, Marijke de Jong, Saulan van 
Golberdingen, Linda Ravenstein, Bas van Holten, Diana Verkleij, Lia Verkleij, Steven de Raat, 
Loes Lang, Jan Kaatee, Bert Lansweer, Hans Kuijper, Cristina Reis, Niels Maree, Pieta 
Schiebroek, Jordan van de Wouden 
  
Afwezig: Reinier Zwiep 
 
De volgende leden hebben zich afgemeld (dank hiervoor): Erica Binnendijk, Marian 
Veenboer, Ellen Joling, Gert van Manen, C. Remmers, Wout Beute, John Radstake, Lucie 
Smeenk, Maarten Thomas, Peter Verkaaik, Gert Terlouw, Helene Rehmann, John 
Kempeneers.  
 

1. Vaststellen agenda en opening 
De voorzitter Eline van Aken opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen van harte 
welkom. Een speciaal welkom is er voor de ereleden: Jan de Jong, Ruud ‘t Hoen en Hans 
Kuiper. 
 
Er wordt een extra agendapunt ingebracht omdat er kort voor de vergadering een opvolger is 
gevonden voor Martine Kok. Dit punt wordt direct behandeld bij agendapunt 1. 
 

Extra agendapunt: Benoeming nieuw bestuurslid.  
 

Het bestuur stelt voor als secretaris: Reinier Zwiep 
Er zijn geen tegenkandidaten genomineerd. De vergadering keurt de nominatie van 
bovengenoemde lid goed. Martine Kok neemt afscheid van het bestuur en wordt bedankt 
voor haar inzet en toewijding. 
  
De voorzitter doet verslag van het afgelopen jaar. Het bestuur telt relatief veel nieuwe 

mensen; Sander van Zoest, Ad Schiebroek en ook Eline zelf zijn allen vorig jaar toegetreden 

tot het bestuur. Het bestuur heeft in 2022 veel nieuwe plannen gemaakt. Na evaluatie van 

het NRT is besloten het Open Toernooi niet meer in deze vorm te organiseren. Dit heeft niet 

de gewenste exposure heeft opgeleverd.  

Zoals al eerder aangekondigd is het sponsordiner afgeschaft, sponsoren worden in de 

toekomst op een andere manier bedankt. 
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Eline presenteert de plannen van het bestuur voor 2023-2025. 

Doel: recreatief en prestatief Tennis, Squash & Padel voor iedereen op een moderne en 

aantrekkelijke accommodatie waar activiteiten georganiseerd worden die passen bij de 

wensen van alle leden.  

Visie: Het bestuur van de Sluipers wil gedurende de beleidsperiode 2022-2025 de 

continuïteit van de vereniging verder waarborgen en de missie ondersteunen door de 

volgende punten te realiseren: 

-Een ontmoetingsplaats voor jong & oud met een open karakter 

-Interactie met de leden, luisteren naar de wensen van de leden 

-Betrokkenheid, inzet en zelfwerkzaamheid van de leden 

-Ruimte bieden voor recreatief en prestatieve leden 

-Verschillende activiteiten voor verschillende doelgroepen aanbieden 

-De jeugd heeft de toekomst; streven naar het aantrekken van nieuwe jeugdleden 

-Een gezonde financiële basis behouden 

-Een goede accommodatie is cruciaal voor de vereniging. De komende jaren zal waar nodig 

geïnvesteerd worden in het park en in het Racketcafé. 

 

De SWOT-analyse en de ledenontwikkeling worden besproken. Geconcludeerd wordt dat we 

een gezonde vereniging zijn met een stabiel ledenaantal.  Zowel tennis (8%) als squash (50%) 

zijn gegroeid t.o.v. 2019. Padel is als nieuwe sport gegroeid, verdere groei wordt beperkt 

door de beschikbaarheid van het aantal banen. Helaas zit de jeugd alleen bij tennis. 
 

-Janneke Sluiter doet verslag van de Jeugdcommissie. Na de corona periode konden alle 
evenementen in 2022 weer doorgaan zoals gepland. Focus van de jeugdcommissie: het 
toegankelijk maken van tennis voor de jeugd. Hiervoor zal goed naar de contributie structuur 
worden gekeken. Daarnaast is de wens een intensievere samenwerking met de tennisschool 
te realiseren.  De jeugdcommissie heeft drie nieuwe leden waardoor het werk nu beter is te 
verdelen. 
-Sander van Zoest geeft een toelichting op Beheer. Vorig jaar is het volgende onderhoud 
gedaan; asfalteren van de parkeerplaats, reparatie hekwerken (nieuw gaas) en er zijn de 
nodige verduurzamingswerkzaamheden uitgevoerd. Tot eind 2023 is er nog een gunstig 
energiecontract, het gebouw en alles eromheen moet echter goed verduurzaamd worden, 
de eerste acties hiervoor zijn uitgezet.  In verband met de parkuitbreidingsplannen zijn er 
diverse commissies opgezet. Sander bedankt Ruud ‘t Hoen voor zijn inzet voor de 
beheercommissie dit wordt zeer gewaardeerd. 
-Mark Brinkkemper geeft een update van de Commissie Tennis. Het streven is naar het 
realiseren van een evenwichtig ledenbestand. Er zijn op dit moment 650 tennisleden, de 
wens is te groeien naar 700 leden. Om het lesniveau omhoog te krijgen zullen de teugels 
met de tennisschool strakker worden aangetrokken. Ter info; Frank Harrak stopt met de 
organisatie van de tennisschool, hij blijft zelf wel lesgeven. Door een indelingsaanpassing bij 
de KNLTB is er een capaciteitsprobleem ontstaan op de vrijdagavond, Ruud ‘t Hoen heeft dit 
opgelost door wat (tijds)aanpassingen door te voeren. 
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-Jan Duits geeft aan dat Squash een heel goed jaar achter de rug heeft. Het ledenaantal ligt 
rond 180 leden en er is zelfs momenteel een dames competitieteam. Hans Kuiper stopt met 
lesgeven.  
-Ook de Padelcommissie heeft een zeer succesvol jaar achter de rug met geweldige 
toernooien, vertelt Gijs Merkx. Feitelijk zijn er te veel leden. Focus licht dit jaar vooral op de 
jeugd en het vinden van competitieleiders. Om meer jeugd aan te trekken wordt padel ook 
betrokken bij het jaarlijkse familietoernooi.  
Joep Schuttelaar vraagt waarom de lestijd is teruggebracht naar 45 minuten. Eline 
antwoordt dat deze keuze is gemaakt om zo een extra lesuren te creëren. Volgens Joep is dit 
geen succes. Afgesproken wordt dit punt te bespreken met de tennisschool. Actie bestuur. 
Cor Olivier vraagt waarom de tijd voor vrijspelen van 45 minuten naar 60 minuten is gegaan. 
Eline legt uit dat op deze manier het laatste tijdsblok weer wordt gebruikt. Jan Koole 
betwijfelt of dit waar en stelt dat er nu overdag juist minder speeltijd is. Besloten wordt om 
hier nog eens goed naar te kijken. Actie bestuur. Ruud ‘t Hoen vraagt of het lesschema weer 
zichtbaar kan worden gemaakt. Dit schema zal weer op de website worden geplaatst. Actie 
bestuur. 
 
2 Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
  
3 Mededelingen 
Exploratief onderzoek uitbreiding padelbanen. 
Gijs Merkx geeft een korte toelichting op de uitkomst van de enquête en toont de high 

lights. 

891 unieke enquêtes uitgezonden en 380 inzendingen: 43% response; 
• 8% vond enquétevragen NIET neutraal opgesteld. 
• 80% is voor padeluitbreiding; 
• 22% is tegen vervallen van tennisbaan. Van de 123 tennisleden zijn er 37 neutraal, 59 

tegen en 27 voor vervallen van 1 tennisbaan.  
• 34% steunt de jeugd in een combi-padelbaan: mini-tennis en padel. 
• Leden die willen meewerken aan parkuitbreiding: 19 verdiencommissie, 19 

voorbereidingscommissie en 14 realisatiecommissie.  
• Interesse om te investeren: 64 leden voor contributie vooruitbetalen, 81 leden voor 

obligatielening en 13 voor sponsoring. 
 

Er worden door de aanwezige leden een aantal inhoudelijke vragen gesteld. Eline benadrukt 

dat op veel vragen nog niet kan worden ingegaan omdat we momenteel nog in de fase van 

exploratie zitten. In deze fase is eventuele uitbreiding buiten het park (nog) niet 

meegenomen. Yvon Kromwijk stelt dat indien er 1 tennisbaan verdwijnt, met (het streven 

naar) 700 tennisleden niet meer wordt voldaan aan de norm van 105 leden per tennisbaan.  

Marc licht toe dat dit een wens is maar geen gegeven. Linda Ravenstein voorziet ook een 

tekort aan tennisbanen mede gezien het feit dat de 2 all weather banen vaak beiden bezet 

zijn door tennisles. Marc licht toe dat dit al een van de punten is die al op de agenda staat 

voor het gesprek met tennisschool.  

De parkuitbreding commissies zijn al twee keer bij elkaar gekomen.   

Waarschijnlijk kunnen zij de bevindingen eind van de zomer presenteren. Janneke benoemt 

nog de mogelijkheid om van baan 2 een all weather te maken. 
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Vertrouwenspersoon  

Joep Schuttelaar stopt als vertrouwenspersoon voor de vereniging. Er wordt een opvolger 

gezocht voor Joep via een vacature. Actie: bestuur  

Bart Lansweers stelt voor om op woensdagmiddag squash les aan de jeugd te geven. Jan 

Duits zal hiernaar kijken maar op dit moment zijn er geen jeugdleden.  

  
4 Wijziging statuten en Huishoudelijk Reglement  

De wijziging van de statuten en het Huishoudelijke Reglement zijn tijdens de vorige 

Algemene Leden Vergadering goedgekeurd.   

 
5 Goedkeuren notulen Algemene Ledenvergadering van 28 maart 2022 
De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 28 maart 2022 worden overeenkomstig artikel 
15 lid 2 van de huidige statuten goedgekeurd en vastgesteld. Met deze goedkeuring kan de akte van 
statutenwijziging voor passeren worden aangeboden bij de notaris.  

  
6x 
 
 7 Commissie verslagen 
Er zijn geen opmerkingen t.a.v. de commissie verslagen. 
  
8 Financieel verslag 
Ad Schiebroek geeft een toelichting op het financieel jaarverslag van 2022. 
  
9 Kascommissie 
Cor Olivier verklaart dat de stukken op orde zijn, de commissie had op voorhand al een 
aantal kritische vragen gesteld daar is een goede verklaring voor gegeven. Ook de 
aanbeveling die door de kascommissie is gedaan is geïmplementeerd. De kascommissie 
verleent het bestuur decharge en daarmee wordt de jaarrekening akkoord bevonden. 
In het betreffende document wordt gesproken over vennootschap dit moet nog aangepast 
worden naar vereniging. Actie: Ad Schiebroek. 
 
Loes Lang moet volgens statuten officieel aftreden na deze periode. Bart Lansweer biedt zich 
aan als opvolger van Loes. De vergadering keurt dit goed. 
 
10 Vaststellen begroting 
Ad Schiebroek geeft een toelichting op de begroting. Er is geen bedrag opgenomen voor de 
uitbreiding van de padelbanen aangezien dit nog in de onderzoeksfase zit. De begroting laat 
een positief resultaat zien. 
Loes lang informeert naar de subsidie van de Rabobank. Ad licht toe dat het inderdaad 
mogelijk is geld te lenen van de Rabobank dat niet hoeft te worden terugbetaald. Cor Olivier 
vraagt naar post verduurzaming van € 3.500,- Dit betreft warmteterugwinning, de 
technische invulling hiervan is op dit moment nog onduidelijk. De begroting wordt akkoord 
bevonden. 
 
Toevoegen Energie zuinig maken van het park? 
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11 Rondvraag 
Cor Olivier vraagt of er nog eens goed kan worden gekeken naar de communicatie via de 
website. Jan Duits kijk hiernaar: Actie bestuur. In verband met de slechte verstaanbaarheid 
wordt afgesproken om voor de volgende vergadering een microfoon te gebruiken. Actie: 
bestuur 
N.a.v. uitbreiding padelbanen vraagt Minoux Verschoor of er wel aan de gevolgen voor de 
tenniscompetitie is gedacht omdat er daarvoor nu al een tekort aan tennisbanen is. Hierna 
zal worden gekeken: Actie bestuur. Bart lansweer; heeft een voorstel gedaan voor de komst 
van een sauna op het racketpark en zou graag een enquête hiervoor willen uitzetten. Eline 
van Aken licht toe dat dit al besproken is in het bestuur en daar al een negatief antwoord op 
is gegeven. 
Jan de Jong informeert of er nog (conform de wens van Jordan en zijn team) een 
reanimatiecursus wordt georganiseerd. Dit moet inderdaad nog worden geregeld. Actie: 
bestuur. 
 
12 Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter Eline van Aken de vergadering om 21:39 
uur.  
  
  
 


